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PANEL VĚDCŮ URČIL, ŽE VĚTŠINA LIDÍ NEPOTŘEBUJE POSILOVACÍ COVID VAKCÍNY.
AKCIE SPOLEČNOSTÍ MODERNA, PFIZER A BIONTECH PO TĚCHTO ZPRÁVÁCH PADLY

Jak rostoucí sbor vědců a aktivistů zpochybňuje snahu Bidenovy administrativy o co nejrychlejší
zavedení posilovacích Booster dávek Američanům, válcování konvenčního schvalovacího procesu
vedoucí k rezignaci dvou vysokých úředníků FDA , byl právě zveřejněn další výzkum, který
naznačuje, že posilovací Booster dávky prostě nejsou pro většinu lidí nutné – zvláště pro ty,
kteří již byli jednou očkováni.

Zjištění pochází ze zprávy citující názory hvězdné skupiny vědců z celého světa zveřejněné
prostřednictvím Lancetu. Vládám by lépe sloužilo, kdyby se zaměřily na imunizaci neočkovaných a
počkaly na další údaje o posilovacích Booster dávkách. A co víc, ještě není jasné, jaké dávky by byly
nejúčinnější podle autorů ze skupiny, která zahrnuje i dva prominentní experty americké FDA
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Akcie společností Moderna, Pfizer a BioNTech se po těchto zprávách ihned obchodovaly níže,
protože “posilovací Booster dávky” byly jejich klíčem k každoročnímu byznysu „dojení krav“.

 

 

Hodnocení vědců bylo založeno na široké škále pozorovacích studií v reálném světě a také na datech
z klinických studií před schválením vakcín. „Žádná ze studií neposkytla věrohodné důkazy o
zásadně klesající ochraně před závažnými nemocemi,“ napsali autoři.

Zúčastněnými vědci FDA byli Marion Gruber, která vede Úřad pro výzkum a revizi vakcín FDA, a její
zástupce Philip Krause. Oba nedávno oznámili své plány odstoupit v tomto roce. Nyní je docela jasné,
že to možná udělají, aby se postavili proti zavedení posilovacích Booster dávek.

 

NEW—Even for the #DeltaVariant, vaccine efficacy against severe #COVID19 so high
that booster doses for general population are not appropriate at this stage in the
pandemic.

Expert review of evidence to date by intl. group of scientists: https://t.co/3gytNuwrw9
#VaccinEquity pic.twitter.com/gsZbjLeJjW

— The Lancet (@TheLancet) September 13, 2021

WHO vyzvala proti plošnému používání posilovacích Booster injekcí a prohlásila, že by bylo
lepší se zamyslet nad veřejným zdravím a zaměřit se na imunizaci těch, kteří dosud nedostali žádné
injekce, ať už z důvodu protivakcinačního sentimentu v zemích s dostatečnými zásobami, nebo proto,
že žijí v místech s malým přístupem k injekcím.
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„I kdyby se nakonec ukázalo, že posilovací dávky snižují střednědobé riziko vážných
onemocnění, současné dodávky vakcín by mohly zachránit více životů, pokud by byly
použity u dříve neočkovaných populací,“ napsali autoři.

A co víc, posilovací Booster dávky by mohly vést k ještě škodlivějším vedlejším účinkům v
populaci, což je fenomén, který není dobře probádán, i když případy zánětu srdce jsou stále více
spojovány s mRNA vakcínami.
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